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írásbeli kérdés

dr. Kövér László ,
az Országgyű lés Elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . §-a alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok benyújtan i
dr. Réthelyi Miklós Miniszter Úrhoz:

Gyermekbántalmazás

címme l

Tisztelt Miniszter Úr !

A gyermekek szexuális bántalmazásának esetei ritkán kerülnek nyilvánosságra ,
miközben éppen a fiatal áldozatok a leginkább kiszolgáltatottak és a legkevésbé képese k
érdekeik képviseletére . Európában a gyermekkorúak — azaz a 18 év alattiak — 10-2 0
százaléka szenvedi el a szexuális visszaélés valamilyen formáját . Így becsülik nemzetközi
tanulmányok, és leírják azt is, hogy az intézményekben élő gyermekeket még inkább
fenyegeti ez a veszély. Feltű nő, milyen kevés gyermek kér segítséget . Ezt több ok
magyarázza : túlságosan fiatalok a problémájuk jelzéséhez, jogaik érvényesítéséhez ,
továbbá a gyermekvédelmi jelzőrendszer szervei nem eléggé érzékenyek ezekre a
panaszokra .

A gyermekek panasztételi joga ugyan formálisan biztosított, de a gyermekvédelm i
jelzőrendszer megfelelő mű ködése az ott dolgozók személyes elkötelezettségén múlik .
Előfordul, hogy a gyermekvédelmi jelzőrendszer tagjai sokszor azért nem teljesítik
kötelezettségüket, mert félnek, hogy a jelzéssel érintett személyek ezt megtorolják rajtuk .

Mikor dolgoz ki a minisztérium átfogó szabályozást, ezen nagyon fontos problém a
megoldására?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2011 . december 21 .

Lendvai Ildikó
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